



**AVIS D'ADOPTION
RÈGLEMENT 1536**

AVIS PUBLIC est par les présentes donné que le règlement 1536 intitulé « *RÈGLEMENT AUTORISANT L'OCCUPATION D'UN CENTRE DE LA PETITE ENFANCE OU D'UNE GARDERIE – LOT 2 626 165 (4100, RUE SHERBROOKE OUEST)* » a été adopté lors de la séance ordinaire du conseil municipal de la Ville de Westmount tenue le 4 mars 2019.

L'objet de ce règlement est de permettre l'octroi d'un permis pour l'occupation du bâtiment situé au 4100, rue Sherbrooke Ouest (lot 2 626 165) à des fins de centre de la petite enfance ou de garderie.

Ce règlement entre en vigueur conformément à la loi.

Toute personne intéressée peut consulter ce règlement et en obtenir copie au bureau du greffe situé au 4333, rue Sherbrooke Ouest à Westmount pendant les heures d'ouverture.

FAIT à Westmount, ce 7 mars 2019.

**NOTICE OF ADOPTION
BY-LAW 1536**

PUBLIC NOTICE is hereby given that By-law 1536 entitled "*BY-LAW AUTHORIZING THE OCCUPANCY OF A CHILDCARE CENTRE OR A DAYCARE CENTRE – LOT 2 626 165 (4100 SHERBROOKE STREET WEST)*" was adopted at the regular sitting of the Municipal Council of the City of Westmount held on March 4, 2019.

The object of this by-law is to authorize the granting of a permit for the occupation of the building located at 4100 Sherbrooke Street West (lot 2 626 165) for the purpose of a childcare centre or a daycare centre.

This by-law comes into force according to law.

Any interested person may consult the by-law and obtain copies thereof at the Office of the City Clerk located at 4333 Sherbrooke Street West in Westmount during regular business hours.

GIVEN at Westmount, this March 7, 2019.

Nicole Dobbie, avocate
Greffière adjointe de la ville / Assistant City Clerk